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Chci touto cestou poděkovat členům Vašeho zastupitelstva za pomoc při
organizaci letošního setkání spolužáků, absolventů zdejší bývalé základní školy
ukončené docházky v letech 1951-1965.
Letošního již 9. setkání se zúčastnilo celkem 80 absolventů, což svědčí o tom,
že se rádi vrací do obce, která jim dala patřičné vzdělání a vychování pro celý
život. Tato setkání jsou i dobrou propagací obce mimo její území. Účastnící byli
z celé republiky, Slovenska i Německa.
Za pomoci členů Vašeho zastupitelstva bylo setkání velmi dobře připraveno a
proto jim patří za jejich obětavou práci poděkování.
Jájako bývalý občan a žák zdejší školy jsem i organizátorem prvních setkání a
jsem rád, že se tato tradice udržela a stále rozšiřuje.
Účastníci při příjezdu do obce po mnoha letech byli překvapeni tím, jak se obec
změnila k lepšímu, co zde bylo vytvořeno a jak se obec dokázala vypořádat i se
zadlužením.
Moc nás mrzelo, že se nemohla mezi nás dostavit nová paní starostka, která
bude jistě na naší straně při organizování dalších setkání.
Příští již 10. ročník připravujeme na 13. května 2016 a proto věřím, že pro
pomoc z Vaší strany najdeme opět pochopení.

Ještě jednou děkuji jménem všech spolužáků za letošní pomoc členů
zastupitelstva a novému zastupitelstvu přeji hodně zdraví, štěstí, pohody a
úspěchu při vedení obce.
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